
 

 

Broj: 04-GV-04-682/24 

Sarajevo, 20.05.2024. godine 

ZAPISNIK O RADU 

NASTAVKA 40. SJEDNICE ODBORA ZA BUDŽET I FINANSIJE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

održane 20.05.2024.  godine 

Prisutni: 

1. Irfan Vatrić, predsjedavajući  

2. Danijela Šahat, zamjenica predsjedavajućeg 

3. Haris Džihanić, član  

4. Lajla Ćosović, članica 

5. Anes Teskeredžić, član  

6. Seid Škaljić, član 

 

Odsutni: Edita Alaim, članica 

 

Sjednici iz Stručne službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuju: 

- Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

- Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe Gradskog vijeće Grada Sarajeva 

 

Sjednici prisustvuju: 

- Lejla Subašić, Stručna služba za poslove Kabineta gradonačelnice Grada Sarajeva 

- Bakir Hadžiomerović, direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. 

- Avdija Hasanović, direktor JP „Olimpijski bazen Otoka“ 

- Izela Kešmer Wigemark, JU „Gradski muzeji“ Sarajevo 

 

Predsjedavajući Odbora je otvorio sjednicu u 08.30 sati, pozdravio prisutne, utvrdio kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu prvog dijela 40. 

sjednice Odbora za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 16.05.2024. godine. 

Sjednica je nastavila sa radom po usvojenom dnevnom redu i to po sljedećim tačkama:  

4. Odluka o davanju saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća Sarajevo d.o.o. 

za 2023. godinu 

5. Izvještaj o radu i poslovanju Javnog preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 

2023. godinu 

6. Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski muzeji“ Sarajevo za 2023. godinu 

7. Informacija u vezi sa primjenom Zakona o komunalnim taksama Kantona Sarajevo 

8. Tekuća pitanja 
 

 

 

 
 

 

 



 

 

 

TAČKA 4.  

Odluka o davanju saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća 

Sarajevo d.o.o. za 2023. godinu 

 

Uvodno izlaganje je podnio predstavnik Predlagača. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za budžet i finansije je jednoglasno 

usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za budžet i finansije sugeriše Gradskom vijeću da razmatra  Odluku o davanju 

saglasnosti na Odluku o raspodjeli dobiti Javnog preduzeća Sarajevo d.o.o. za 2023. godinu 

kako je i predložena. 
 

TAČKA 5.  

Izvještaj o radu i poslovanju Javnog preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. 

Sarajevo za 2023. godinu 

 

Uvodno izlaganje je podnio  predstavnik Predlagača. 

 

U raspravi je svoje stavove iznio i određena pitanja psotavio član Odbora Seid Škaljić, a dodatna 

obrazloženja i odgovore na pitanja je dao predstavnik Predlagača.  

 

Poslije uvodnog izlaganja i sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za budžet i finansije je jednoglasno 

usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za budžet i finansije sugeriše Gradskom vijeću da razmatra  Izvještaj o radu i 

poslovanju Javnog preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2023. godinu kako 

je i predložen. 
 

TAČKA 6.  

Izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove „Gradski muzeji“ Sarajevo za 2023. 

godinu 
 

Uvodno izlaganje je podnjela predstavnica Predlagača. 

 

U raspravi je svoje stavove i primjedbe na metodološki prikaz finansijskog izvještaja iznio te  

određena pitanja postavio član Odbora Seid Škaljić, a dodatna obrazloženja i odgovore na pitanja je 

dla predstavnica Predlagača.  

 

Poslije uvodnog izlaganja i sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za budžet i finansije je jednoglasno 

usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za budžet i finansije sugeriše Gradskom vijeću da razmatra  Izvještaj o radu i poslovanju 

Javne ustanove „Gradski muzeji“ Sarajevo za 2023. godinu kako je i predložen. 
 

TAČKA 7.  

Informacija u vezi sa primjenom Zakona o komunalnim taksama Kantona Sarajevo 

 

Uvodno izlaganje je podnjela predstavnica Predlagača. 

U raspravi je svoje stavove i sugestije za dalje postupanje iznio član Odbora Seid Škaljić, a dalje je u 

raspravi učestvovala i  članica Odbora Danijela Šahat. 



 

 

 

Poslije uvodnog izlaganja i sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za budžet i finansije je jednoglasno 

usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za budžet i finansije sugeriše Gradskom vijeću da razmatra Informaciju u vezi sa 

primjenom Zakona o komunalnim taksama Kantona Sarajevo kako je i predložena i primi je 

k znanju. 

 

TAČKA 8.  

Tekuća pitanja 
 

 

Iz rasprave je proizišla inicijativa prema Gradskom vijeću:  

 

Poslje rasprave i sažetka  Predsjedavajućeg, Odbor za budžet i finansije je jednoglasno usvojio 

sljedeću inicijativu: 

 

Odbor za budžet i finasnisje upućuje inicjaitivu Gradonačelnici, putem Gradskog vijeća da Gradskom 

vijeću podnese informaciju o primjeni gradskog propisa kojim je uređeno korištenje i upravljanje 

vodotocima iz nadležnosti Grada Sarajeva i to u dijelu koji se odnosi na ustupanje na korištenje 

zemljište uz vodotoke za postavljanje reklamnih objekata sa podacima o korisnicima zemljišta za ove 

namjene, te podacima o cijeni zakupa i ostvarenoj naplati.    

 

Odbor traži da se Gradsko vijeće o ovoj incijativi izjasni kako bi inicijativa postala incijativom 

Gradskog vijeća  

 

Obrazloženje: 

Uočeno je da Grad Sarajeva ustupa na korištenje zemljište za višestruko manje iznose nego li korisnici 

napalaćuju oglašavanje na objektima koje postavljaju. 

 

PREDSJEDAVAJUĆI ODBORA  

Irfan Vatrić, s.r. 

 

 

 

Predsjedavajući Odbora je u 09.45 sati zaključio rad nastavka 40. sjednice Odbora za budžet i finansije 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva.           


